
Openstaande toezeggingen college gemeente Ouder-Amstel 

Nummer Datum Fractie Toezegging Status Portefeuille-

houder 

Deadline Afge-

handeld 

16/06 Cie 

Ruimte 

2/6/16 

NB De vragen die de inspreekster bij 

reparatieplan Duivendrecht begin 

2016 zegt te hebben verzonden 

aan de gemeente (over 

woninggroen), alsnog 

beantwoorden. 

Dit is gebeurd. Boomgaars 

(De Maa) 

- Ja 

16/11 Cie B&B 

16/6/16 

OAA Aan de korpsleiding verzoeken 

om in het blad van de brandweer 

te rectificeren, als de raad 

vanavond besluit tot een 

satellietkazerne. 

Dit is gebeurd, maar 

heeft geen resultaat 

gehad. 

Burgemeester Z.s.m. Ja 

16/15 Raad 

14/7/16 

D66 T.z.t. de raad informeren over de 

evaluatie Sibiz/Amstelstroom. 

De ontwikkelingen bij 

Amstelstroom zijn met 

de raad gedeeld. 

Burgemeester T.z.t. Ja 

16/16 Extra cie 

Ruimte/ 

B&B 

20/9/16 

NB N.a.v. evaluatie Fietsnota en 

Fietsstimuleringsplan: 

Onderzoeken of de geasfalteerde 

kruising van fietspaden van de De 

Flinesstraat met de Spaklerweg, 

waar een drempel zit die 

gevaarlijk kan zijn voor brommers 

en scooters, veiliger kan worden, 

bijvoorbeeld via borden. 

Hierop is met een 

memo bij het 

postoverzicht op 23 

november 2016 

geantwoord. 

Korrel  Ja 

16/18 Cie 

Ruimte 

29/9/16 

NB N.a.v. startnotitie Duurzaamheid: 

Schriftelijk antwoorden op de 

vraag of het klopt dat het aandeel 

hernieuwbare energie met 40% 

moet stijgen tot 2040, omdat uit 

de grafiek is op te maken dat het 

aandeel hernieuwbare energie tot 

40% (van het totaal) moet stijgen 

en op de vraag of de tabel bij de 

In de nota over 

milieubeleid is eea 

verder uitgewerkt. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 



VvE’s klopt, omdat daar (reken-) 

fouten in lijken te zitten. 

16/19 Cie 

Ruimte 

29/9/16 

PvdA N.a.v. erfgoedbeleid 2016-2020: 

Een link naar de 

Rijksmonumenten in de gemeente 

aan de raadsleden en 

commissieleden doen toekomen. 

In de verdere 

behandeling van het 

gemeentelijk erfgoed 

is e.e.a. langs 

gekomen 

Van der Weele  Ja 

16/23 Raad 

6/10/16 

Diverse N.a.v. erfgoedbeleid 2016-2020: 

De benoeming van de 

erfgoedcommissie via de 

gemeenteraad laten gaan. 

Hierop is met een 

memo bij het 

postoverzicht op 23 

november 2016 

geantwoord. 

Van der Weele  Ja 

16/25 Cie 

Begroting 

27/10/16 

PvdA Kijken hoe de planning van 

collegevoorstellen richting raad 

bekendgemaakt kan worden aan 

inwoners, zodat zij weten 

wanneer onderwerpen in 

commissie en raad aan de orde 

komen. 

De LTA staat op de 

openbare agenda van 

de commissie 

Burgemeester  Ja 

16/26 Raad 

3/11/16 

OAA, 

PvdA, 

NB, GL 

Het onderhoud van het fietspad 

langs de Rijksstraatweg in 

principe naar 2018 halen, na 

onderzoek van de gevolgen 

daarvan (incl. kijken naar niveau 

Heel en veilig, gebruik andere 

materialen) en hiermee 

terugkomen naar de raad. 

Dit is gebeurd Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

16/27 Raad 

3/11/16 

OAA Met de sportverenigingen 

bespreken of het invoeren van 

een jaarlijks uit te roepen 

sportploeg/sportman/sportvrouw 

van het jaar hen ondersteunt. 

Dit is opgepakt i.h.k.v. 

de sportnota 

De Reijke 

(Korrel) 

 Ja 

16/28 Raad 

3/11/16 

OAA In een aparte bijeenkomst met de 

raad, met ambtelijke en evt. 

externe ondersteuning, gaan 

brainstormen over de 

Er is momenteel geen 

leegstand 

Boomgaars 

(burgemeeste

r) Korrel (De 

Maa) 

 Ja 



mogelijkheden die er zijn om de 

leegstand in het Dorpshart aan te 

pakken. 

16/29 Cie B&B 

1/12/16 

OAA, 

VVD 

Met een plan van 

aanpak/bedrijfsplan Duo+ naar 

de raad komen incl. een 

inschatting of na drie jaar het 

traject geheel afgerond zal zijn. 

In diverse 

voortgangsnota’s 

besproken 

Burgemeester Eerste 

kwartaal 

2017 

ja 

16/30 Cie B&B 

1/12/16 

VVD Een overzicht aan de raad 

verstrekken van hoeveel er aan 

inhuur is besteed in 2016, incl. 

een duiding waar dat vandaan 

komt (vacatureruimte, extra). 

In de notities de 

gemeentelijke 

organisatie is e.e.a. 

meegenomen. 

Burgemeester Zo 

mogelijk 

vóór 15 

december 

2016 

Ja 

16/31 Cie B&B 

1/12/16 

en 

8/12/16 

OAA Schriftelijk antwoorden op de 

vraag over de Rijksstraatweg, 

waar de verkeerssituatie 

veranderd is en fietsers geen 

voorrang meer hebben en wellicht 

een bord geplaatst zou moeten 

worden om dit aan te geven. 

Er hebben na de 

uitvoering gedurende 

de gebruikelijke 

termijn  

informatieborden 

gestaan 

“verkeerssituatie 

gewijzigd”  

Korrel/Boomg

aars (De Maa) 

 Ja 

16/32 Cie B&B 

1/12/16 

VVD Schriftelijk antwoorden op de 

vraag wat de relatie is van de 

gemeente met de verzender van 

een brief met een commerciële 

toon die is verzonden aan 

woningeigenaren over het 

geopende energieloket (waarin er 

een samenwerking met de 

gemeente wordt gesuggereerd). 

De gemeente 

ondersteunt bedrijven 

die zaken aanbieden 

vanuit het milieubeleid 

van de gemeente. Dit 

biedt de mogelijkheid 

voor een bedrijf om 

bijv. tegen 

gereduceerd tarief 

zonepanelen aan te 

bieden aan de 

inwoners. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

16/33 Cie B&B 

8/12/16 

GL Evenementenbeleid: Een jaar na 

de vaststelling van het 

evenementenkader evalueren of 

Evaluatie heeft 

plaatsgevonden en 

binnenkort komt een 

Burgemeester  Ja 



het werkt en of er aanpassingen 

nodig zijn. 

voorstel tot 

aanpassing. 

16/34 Cie B&B 

8/12/16 

PvdA, 

D66 

Nagaan waarom de bussen nog 

niet rijden bij de kop van de 

Rijksstraatweg, terwijl dat 

afgelopen weekend zou zijn 

opgelost. 

afgehandeld Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

16/35 Raad 

15/12/16 

D66, 

CDA, GL 

Overgenomen motie: 

In de commissievergadering van 

oktober 2017 komen met een 

evaluatie van het 

evenementenbeleid, waarin 

tenminste de acht gewenste 

effecten worden behandeld die in 

het voorliggende raadsvoorstel 

worden benoemd, waarin getoetst 

wordt of deze effecten behaald 

zijn en waarin gekomen wordt tot 

aanpassingen van het 

evenementenbeleid, mocht dit 

wenselijk zijn, en in deze 

evaluatie ook mee te nemen het 

effect op de omgeving van de 

Ouderkerkerplas (natuur en 

andere zaken), het effect of er 

voldoende ruimte blijft voor de 

recreanten (waaronder 

sportbeoefenaars) en het effect 

voor de omwonenden. 

afgehandeld Burgemeester  Ja 

 

17/01 Raad 

20/4/17 

OAA Nagaan of en zo ja hoe de 

adressen van woonbootbewoners 

verstrekt kunnen worden. 

Toezegging inmiddels 

onvoldoende helder 

om na te komen 

Burgemeester  Nee 

17/02 Cie 

Ruimte 

1/6/17 

Diverse 

fracties 

Aan de dagelijks bestuurder van 

het waterschap verzoeken om 

met de heer Spaargaren rond de 

tafel te gaan zitten als 

waterschap over de 

Memo met toelichting 

is verzonden met 

postoverzicht d.d. 28 

juni 2017. 

Van der Weele  Ja 



mogelijkheden en 

onmogelijkheden van zijn plannen 

(i.v.m. gevolgen voor de Ronde 

Hoep). 

17/03 Cie 

Ruimte 

1/6/17 

GL Uitzoeken wat de kosten en baten 

zijn van het gescheiden maken 

van vuilnisbakken op straat en dit 

najaar 2017 mee te nemen in de 

notitie afvalbeleid. 

Inmiddels betrokken in 

vervolg 

afvalstoffenbeleid. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 ja 

17/04 Cie 

Ruimte 

1/6/17 

OAA T.a.v. jaarstukken Groengebied 

Amstelland schriftelijk laten 

weten hoe het zit met de 

ontwikkeling van de 

bestuurslasten, die 11 % lijken te 

bedragen en wat de inkomsten 

zijn die met de koudewinning 

door de Nuon gemoeid zijn. 

Afgehandeld i.c.m. de 

nieuwe begroting. 

Burgemeester  ja 

17/05 Cie 

Ruimte 

1/6/17 

CDA Uitzoeken en schriftelijk terug 

komen op de stand van zaken van 

snel internet in het buitengebied. 

Inmiddels wordt e.e.a. 

aangelegd. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 ja 

17/06 Cie B&B 

8/6/17 

PvdA Schriftelijk antwoord geven op de 

volgende vragen (n.a.v. 

beleidsnota sport & bewegen): 

- Welke actiepunten uit de vorige 

sportnota zijn gerealiseerd, welke 

niet en waarom zijn deze niet 

gerealiseerd? 

- Is er een analyse van de 

huurprijzen van 

sportaccommocaties in onze 

gemeente en de omgeving, hoe 

hoog of laag scoort onze 

gemeente en wat is er gedaan om 

de huurprijzen goedkoper te 

maken om sporten betaalbaar te 

houden? 

Inmiddels afgehandeld 

i.h.k.v. vaststelling 

sportnota 

De Reijke 

(Korrel) 

15/6 Ja 

 



- Wat is er gedaan om een 

bijdrage uit het declaratiefonds te 

verhogen, omdat contributies in 

het algemeen te hoog zijn om 

hieruit betaald te kunnen worden, 

om zo sporten nog meer 

bereikbaar te maken? 

- Zijn de huidige 

binnenaccommodaties binnen de 

huidige kernen 

toekomstbestendig? 

- Is de huidige sportzaal van het 

Dorpshuis groot genoeg voor de 

verwachte toename van het 

aantal inwoners in Duivendrecht? 

- Wat is de inzet van het college 

om een beweegvriendelijke 

omgeving te realiseren? 

17/07 Cie B&B 

8/6/17 

VVD, 

PvdA 

T.z.t. een kwartaalrapportage 

over Veilig Thuis naar de raad 

sturen. 

Jaarraportage 

verstuurd. 

Korrel  Ja 

17/08 Cie B&B 

8/6/17 

VVD Uitzoeken en schriftelijk 

terugkomen op de vraag of er een 

uitvoeringsplan vroegsignalering 

wordt opgesteld (zoals in 

Amstelveen werd verteld bij de 

behandeling van Veilig Thuis 

aldaar) en indien deze er is, deze 

aan de gemeenteraad doen 

toekomen. 

Binnen onze gemeente 

wordt er gewerkt met 

perspectiefplannen 

voor de jeugdzorg en 

een zorgplan voor 

WMO vragen. 

VeiligThuis werkt met 

vroegsignaleringsplann

en. 

Korrel  Ja 

17/09 Cie B&B 

8/6/17 

VVD Nagaan en schriftelijk 

terugkomen op de vraag of de 

gemeente meedoet aan de village 

deals van de VNG, waar 

gemeenten op kunnen inschrijven 

en ondersteuning van de VNG 

kunnen krijgen bij de uitwisseling 

De gemeente heeft 

hier niet aan 

deelgenomen, omdat 

deze onvoldoende 

aansloten bij de 

situatie in Ouder-

Amstel. 

Korrel (De 

Maa) 

 

 Ja 



van kennis over bepaalde 

onderwerpen. 

17/10 Cie B&B 

22/6/17 

VVD In de jaarrekening 2017 zal er bij 

de verantwoording van prestaties 

meer aandacht worden gegeven 

aan wat er bereikt is, niet alleen 

aan wat er gedaan is, zodat beter 

kan worden beoordeeld of 

budgetten doelmatig besteed zijn. 

afgerond De  

Reijke (Van 

der Weele) 

 Ja 

17/11 Cie B&B 

22/6/17 

NB N.a.v. raadsvoorstel ‘Duo+: 

bedrijfsplan inclusief GR, 

begroting 2018 en jaarrekening 

2016’ schriftelijk terugkomen op 

de bestemmingsreserve, 

onderdeel project ICT en het 

programma ‘Slimmer verbinden’ 

nader duiden, evenals de kosten 

van uitvoering van dit programma 

specificeren. 

Uitgevoerd. Burgemeester  Ja 

17/12 Cie B&B 

22/6/17 

OAA Schriftelijk laten weten wat het 

exacte bedrag is dat overblijft in 

de reserve collegeprogramma na 

het raadsbesluit ‘Financiële 

bijdrage vernieuwing/verbouwing 

Historisch Museum’. 

Uitgevoerd. De Reijke 

(Van der 

Weele) 

 Ja 

17/13 Cie B&B 

22/6/17 

VVD Terug te koppelen over een 

gesprek binnenkort met het 

waterschap, waarin onder meer 

wordt besproken of er bij de 

versteviging van de dijken aan de 

Amstel mee wordt genomen of er 

extra impulsen kunnen worden 

gegeven, bijvoorbeeld middels 

cofinanciering. 

Dit gesprek heeft niet 

plaats gevonden. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

17/14 Cie B&B 

22/6/17 

PvdA Schriftelijk laten weten wanneer 

RBOVV van plan is de campagne 

Inmiddels voltooid Korrel  Ja 

 



voor kinderen op woonerven uit 

te voeren. 

17/15 Cie B&B 

22/6/17 

OAA De commissie zal regelmatig 

worden geïnformeerd over de 

voormalige bewoners van het 

Reijgersbosch die naar Theresia 

zijn verhuisd en nu weer moeten 

verhuizen. 

Is gebeurd via de 

nieuwsbrief indertijd 

en de wethouder heeft 

met regelmaat 

gesprekken gevoerd 

met de Zonnehuis 

groep over de 

gevolgen voor 

bewoners van beide 

huizen. Inmiddels 

weten wij dat alle 

bewoners naar 

redelijke tevredenheid 

weer een goede plek 

hebben 

Korrel  Ja 

17/16 Cie B&B 

29/6/17 

VVD De beide evaluaties 

beleidsparticipatie 2016 samen 

opnemen in één document. 

 Boomgaars 

(De Maa) 

 Nee 

17/17 Cie B&B 

29/6/17 

CDA Naar de raad terugkoppelen zodra 

er meer bekend is over of de 

bezorging van het weekblad in 

Duivendrecht kan worden 

verbeterd. 

Hierover wordt een 

regelmatig gesprek 

gevoerd met de 

uitgever. Er is 

aandacht op allerlei 

wijze voor het goed 

melden van klachten. 

Burgemeester 

(Van der 

Weele) 

 Ja 

17/18 Raad 

6/7/17 

D66 Aan de raad een terugkoppeling 

geven over de stand van zaken 

omtrent nieuwe regels rond 

scooters in Amsterdam. 

In de nieuwsbrief is 

hier aandacht aan 

besteed. 

Korrel Commissi

evergader

ing 

oktober 

2017 

Ja 

17/19 Raad 

13/7/17 

OAA Onderzoeken of een netwerk café 

een interessante mogelijkheid is 

om het beoogde doel te realiseren 

(n.a.v. motie OAA). 

Dit onderzoek heeft 

niet tot resultaat 

geleid. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 



17/20 Raad 

13/7/17 

CDA Inzichtelijk maken welke de 

bestedingen in 2016 zijn geweest 

die zijn gericht op service aan 

hondenbezitters, alsmede op 

preventie en handhaving van 

overlast van honden, en welke 

direct samenhangen met de 

inning van hondenbelasting en 

deze informatie aan de raad 

verstrekken (n.a.v. motie CDA). 

Verzonden met 

postoverzicht op 17 

januari 2018. 

Van der Weele Oktober 

2017 

Ja 

17/21 Raad 

13/7/17 

VVD De raad en de rol van de raad 

meenemen in het plan van 

aanpak van de visie 2030. 

uitgevoerd Burgemeester  Ja 

17/22 Cie 

Ruimte 

14/9/17 

CDA Voor het bestemmingsplan DNK 

Noordwest uitzoeken waarom het 

verloop langs de spoorbaan grillig 

is. 

De begrenzing is grillig 

omdat dit 

bestemmingsplan 

alleen is gemaakt om 

de realisatie van 

PostNL met de 

bijbehorende 

ontsluiting naar de 

Holterbergweg 

mogelijk te maken en 

de plangrens daarop is 

afgestemd.  

Van der Weele  Ja 

17/23 Raad 

28/9/17 

CDA Het definitieve ontwerp van de 

satellietkazerne naar de raad 

sturen en eveneens het verdere 

proces op schrift stellen voor de 

raad, evenals informatie over de 

informatieavond voor 

omwonenden. 

uitgevoerd Burgemeester  Ja 

17/25 Cie B&B/ 

Ruimte 

5/10/17 

CDA Een memo over de aanleg van 

glasvezel in het buitengebied 

opstellen en aan de raad doen 

toekomen. 

Inmiddels project in 

uitvoer. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 



17/26 Cie B&B/ 

Ruimte 

5/10/17 

PvdA Aandacht vragen voor een 

correcte vermelding van 

adressen/woonplaatsen in het 

Weekblad bij het communiceren 

over vergunningen en de recente 

berichtgeving over Amsterdam-

Duivendrecht (wat Duivendrecht 

zou moeten zijn) komende week 

herstellen. 

Dit is gebeurd. Burgemeester  Ja 

17/27 Cie B&B 

19/10/17 

D66 Bij de gemeente Amsterdam 

navragen wat de stand van zaken 

van het evt. zelf innen van boetes 

aldaar is en of de gemeente 

Ouder-Amstel daarbij kan 

aanhaken, dit n.a.v. een eerdere 

motie hierover. 

Hierover is in Duo-

verband nauw overleg 

met Amsterdam. Tot 

op heden leidt dit nog 

niet tot overnemen 

beleid, maar we hopen 

dat dit wel kan 

gebeuren. 

Burgemeester  Ja 

17/28 Cie 

Ruimte 

2/11/17 

OAA Schriftelijk antwoord geven op de 

vraag wat de financiële voor- en 

nadelen van het evenement 

Buiten Westen zijn geweest, 

d.w.z. wat het heeft opgeleverd 

en wat het heeft gekost (n.a.v. 

evaluatie evenementenbeleid). 

Beantwoord met 

postoverzicht 10 

januari 2018. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

17/29 Cie 

Ruimte 

2/11/17 

PvdA Schriftelijk laten weten op welke 

documenten de verwachting 

gebaseerd is dat er een 

behoorlijke economische spin-off 

van een evenement als Buiten 

Westen kan zijn en die 

documenten aan de raad doen 

toekomen (n.a.v. evaluatie 

evenementenbeleid). 

Beantwoord met 

postoverzicht 10 

januari 2018. 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 

17/30 Raad 

9/11/17 

OAA Nagaan of al bekend is wanneer 

groot onderhoud in de 

Azaleastraat gaat plaatsvinden. 

Bij Eigen Haard 

navraag gedaan. Er 

zijn plannen in 

voorbereiding voor een 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Ja 



aanpak op middellange 

termijn, ongeveer 5 

jaar. Of sprake zal zijn 

van groot onderhoud 

of sloop – nieuwbouw 

is nog niet bekend. 

17/31 Raad 

9/11/17 

VVD Uitzoeken of contributie e.d. 

rechtstreeks kan worden 

overgemaakt naar een 

vereniging, zodat het niet eerst 

hoeft te worden voorgeschoten 

(n.a.v. evaluatie minimabeleid 

2017). 

Dit is onderzocht en 

zeer moeilijk uit te 

voeren. Er is voor 

gekozen om de 

bestande structuur te 

handhaven 

Boomgaars 

(De Maa) 

 Nee 

17/32 Cie B&B 

7/12/17 

CDA Op korte termijn informatie geven 

over de hondenbelasting, 

waaraan dit wordt besteed (o.a. 

uren handhaving) en hoeveel er 

wordt besteed aan 

hondenbezitters (n.a.v. 

belastingverordeningen 2018). 

Verzonden met 

postoverzicht op 17 

januari 2018. 

Van der Weele  Ja 

17/33 Cie B&B 

7/12/17 

OAA Schriftelijk laten weten wat de 

advocatenkosten tot op heden 

zijn, als deze informatie 

beschikbaar is (n.a.v. projectplan 

ABP Zuid). 

Dit is middels het 

postoverzicht 

beantwoord. 

Burgemeester  Ja 

17/34 Raad 

14/12/17 

OAA Bij het Groengebied navragen wie 

het beleid t.a.v. onderhoud 

ruiterpaden bij de 

Ouderkerkerplas bepaalt, of er 

een verschuiving kan 

plaatsvinden ten gunste van 

onderhoud wandelpaden aldaar, 

wie de opdracht voor nieuwe 

fietsenrekken bij de 

Ouderkerkerplas heeft gegeven 

en wie dit heeft betaald. 

Het groengebied is 

verantwoordelijk voor 

het onderhoud en het 

beleid daaromtrent. Bij 

de rondgang die 

onlangs is gehouden 

voor de raadsleden is 

hier nader bij stil 

gestaan. 

Boomgaars 

(De Maa) 

namens 

burgemeester 

 Ja 



18/01 Cie 

Ruimte 

1/2/18 

GL Uitzoeken hoe het zit met een 

eerdere toezegging om een 

overleg over budgettering en 

financiële rapportage in te 

plannen en hierop terugkomen. 

Er zijn meerdere 

bijeenkomsten  

geweest met de 

raadsleden waarbij 

hierop in ingegaan. 

De Reijke 

(Van der 

Weele) 

 Ja 

18/02 Cie B&B 

8/2/18 

PvdA Ten aanzien van het onderzoek 

van de NOS onder 32 gemeenten 

over de uitbreiding van Schiphol, 

waar de gemeente Ouder-Amstel 

niet op de vragen heeft 

gereageerd, nagaan wat de 

antwoorden zouden zijn geweest 

en deze aan de raad doen 

toekomen. 

Inmiddels 

gerealiseerd. 

Langenacker, 

Van der Weele 

 Ja 

18/03 Raad 

15/2/18 

PvdA, 

OAA 

Haar best doen om de belangen 

van de tuinders van Dijkzicht te 

behartigen waar mogelijk en om 

haar best te doen om de 

scenario’s in beeld te krijgen (in 

relatie tot de intentieverklaring 

nieuwe A2-Entree). 

Onderdeel van het 

gehele proces. 

Van der Weele  Ja 

18/04 Raad 

15/2/18 

D66 Naar aanleiding van de 

intentieverklaring nieuwe A2-

Entree, de raad via een 

memorandum inzicht te geven in 

de onderzoeken die zijn gedaan 

naar alternatieve aansluitingen op 

de A2, de raad in hetzelfde 

memorandum inzicht te geven in 

de afwegingen waarom 

alternatieve aansluitingen geacht 

worden niet haalbaar te zijn, 

bovengenoemd memorandum 

binnen twee maanden aan de 

raad te zenden en de 

intentieverklaring Nieuwe A2-

Entree niet los te zien van 

Afgehandeld middels 
memo in mei 2018  
 

Van der Weele  Ja 



belangrijke project- en 

gemeentegrens overstijgende 

ontwikkelingen in het gebied 

tussen station Amsterdam-Amstel 

en station Amsterdam Bijlmer-

Arena, waarvoor samenwerking 

met de gemeente Amsterdam 

wordt vastgelegd in de 

intentieverklaring Amstel-Arena. 

18/05 Raad 

15/2/18 

PvdA, 

OAA, NB 

Kijken naar wat er mogelijk is 

voor wat betreft de busbaan in 

Duivendrecht (of deze kan 

worden opengesteld voor ander 

verkeer). 

De busbaan tussen het 

ABP en Duivendrecht 

is en te stellen voor 

ander verkeer, als de 

weg wordt aangepast. 

Het is echter de vraag 

of e.e.a. wenselijk is. 

Bij de verdere 

ontwikkeling van het 

gebied zal dit worden 

betrokken. 

Korrel/Van der 

Weele/Boomg

aars 

 Ja 

18/06 Cie 

Ruimte 

12/4/18 

Diverse 

fracties 

T.a.v. Noodoverloopgebied De 

Ronde Hoep nagaan welke 

mogelijkheden er zijn voor 

vergoedingen vanuit de Waterwet 

ingeval de waterinlaat meer wordt 

dan 2,4 miljoen kubieke meter, 

welke surplus-regeling er dan is – 

hoe het Waterschap hiermee 

omgaat. (CDA) 

Schriftelijk 

beantwoord. 

Van der Weele 17 april 

2018 

ja 

18/07 Cie 

Ruimte 

12/4/18 

PvdA Ten aanzien van het onderzoek 

van de NOS onder 32 gemeenten 

over de uitbreiding van Schiphol, 

waar de gemeente Ouder-Amstel 

niet op de vragen heeft 

gereageerd, nagaan wat de 

antwoorden zouden zijn geweest 

Zie 18/2 Langenacker, 

Van der Weele 

 Ja 



en deze aan de raad doen 

toekomen. 

18/08 Cie 

Ruimte 

12/4/18 

NB De lijsten van aangenomen 

moties en toezeggingen langs 

lopen en updaten. 

Hierbij. Langenacker Binnen 

vier 

weken 

Ja 

18/09 Cie 

Ruimte 

12/4/18 

D66 Een schriftelijke toelichting geven 

op de beweegredenen voor de 

uitvoering van de 15 km borden 

die recentelijk zijn onthuld. 

Het gaat hier om uitleg 

van het bovenstaande 

bord “woonerf”. 

Daarom is door de 

politie geadviseerd 

geen officieel 

snelheidsbord neer te 

zetten, aangezien dit 

niet is wat is besloten, 

maar een uitlegbord, 

dus met letters. 

 

Korrel  Ja 

18/10 Raad 

19/4/18 

OAA, 

NB, 

PvdA 

In het Weekblad communiceren 

over de publiekscampagne die 

binnenkort start i.v.m. ervaren 

ergernis door 

amateurwielrenners. 

Uitgevoerd. Korrel  Ja 

18/11 Cie 

Ruimte/ 

B&B 

31/5/18 

NB Op de website aandacht geven 

aan de AVG. 

Voldoende aandacht 

voor geweest. 

Langenacker  Ja 

18/12 Infoavond 

13/9/18 

NB, OAA Het antwoord op de vraag wat de 

begrotingsapp kost, of dat binnen 

de begroting valt en of het college 

hier zonder instemming van de 

raad toe kan beslissen. 

 De Reijke  Nee 

 


